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Постоянна комисия по бюджет и финанси /ПК
по БФ/

ПРОТОКОЛ

№20
Днес, 22.04.2021 от 16:00 часа, в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Атанас Парушев
• Гюнай Далоолу
• Калина Широкова - Председател
• Красин Каракоцев
• Нейко Генчев
• Росен Иванов - Зам. председател
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова

Отсъствал по уважителни причини

• Гергана Евтимова 

Присъствали още
Мариян Маринов - Директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
Росица Димитрова - Директор дирекция "СДЗ"
Мариела Цонева - Директор Дирекция "ПП" 
инж. Даниел Дончев - гл. експерт, Отдел "ТИ" 
инж. Паша Илиева - Директор ОП "Зелени системи"
Пламен Славчев - ръководител Ремонтна група

Дневен ред

1 - 1222 / 16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на Общината 
за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на уличната мрежа и на 
сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 480/2502.2021 г. на 
Великотърновски общински съвет

2 - 1223/ 16.04.2021: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.03.2021 г. 
на Община Велико Търново

3 - 1246 / 16.04.2021: Бюджетна прогноза за периода 2022-2024 г. на постъпилите от местни 
приходи и на разходите за местни дейности
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4 - 1233 / 16.04.2021: Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани 
със средства от ЕС и държавния бюджет

5 - 1189 / 23.03.2021: Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ за проект "КАНАЛИЗАЦИЯ И ВЪНШЕН КАНАЛИЗАЦИОНЕН 
КОЛЕКТОР НА С. БЕЛЯКОВЕЦ, ОБЩ. ВЕЛИКО ТЪРНОВО - Втори етап

6 - 1208 / 12.04.2021: Увеличаване броя на щатните бройки в Ремонтна група, обособена към 
ОП "зелени системи", гр. Велико Търново, и отразяване на промените в Правилника за 
организацията и управлението на дейността на ОП "Зелени системи"

7 - 1209 / 13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия за 
определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново

8 - 1224 / 16.04.2021: Издаване на Акт за възлагане на Кмета на Община Велико Търново за 
предоставяне на обществената услуга от общ икономически интерес - Патронажна грижа

9 - 1243 / 16.04.2021: Временно намаление на цената за ползване на обект Летен театър

10 - 1225 /16.04.2021: Годишен план за развитие на социалните услуги за 2022 г. на Община 
Велико Търново

11 - 1229 / 16.04.2021: Отпускане на средства за финансово подпомагане на изследвания и 
процедури, свързани с лечение на безплодие на семейства и лица, живеещи на семейни 
начала, с репродуктивни проблеми на територията на Община Велико Търново

12 - 1241 / 16.04.2021: Информация за готовността на общинските училища и детски градини 
за прием на деца и ученици за учебната 2021/2022 г. и Отчет за изпълнение на Бюджет 2020 г. 
за общинските учебни институции, прилагащи делегиран бюджет

Становища
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1 -1222 / 16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на 
Общината за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на 
уличната мрежа и на сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 
480/2502.2021 г. на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Ст. Витанов - за втора поредна година се прави такава трансформация. Не му е ясно защо 
става така, нека да се заложат средства за ремонти, а капиталовите разходи да се използват за 
това, за което са.

Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

2 -1223 /16.04.2021: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към
31.03.2021 г. на Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва: М. Маринов

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

3 -1246 /16.04.2021: Бюджетна прогноза за периода 2022-2024 г. на постъпилите от 
местни приходи и на разходите за местни дейности

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

4 -1233 /16.04.2021: Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, 
финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет

Становище на комисията

Ст. Витанов - от коя дата ще започне ремонтът на бул. "България"
М. Цонева - две са условията, които трябва да бъдат изпълнени, за да стартира ремонтът. 
Едното условие е свързано с осигуреното финансиране за реконструкцията на ВиК 
инфраструктурата. Към днешна дата може би до края на месеца ще бъде обявена процедурата 
за избор на изпълнител за строителството. След като бъде приключено, се очаква 
строителството да приключи към края на тази година. След приключване на СМР на ВиК 
инфраструктурата започва и самото строителство по предмета на подписания договор за 
безвъзмездна помощ. В момента решението на кмета за избран изпълнител се обжалва от 
друг участник в процедурата, така че се надяват, докато тече строителството по ВиК 
инфраструктурата, да приключи процедурата по обжалване, за да може да се синхронизира 
строителният процес след това. Надяват се в началото на следващата година най-късно до м. 
април 2022 г. всички строителни дейности по всички обекти да бъдат приключени, за да бъде
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финализиран целия процес по отчитане на договора за безвъзмездна помощ.
Ст. Витанов - дано не се окаже, докато тече обжалването, да стои разкопано и да не може да 
се започне строителството. Такива примери има много. Ако се случи, отговорността ще бъде 
на Общината.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

5 - 1189 / 23.03.2021: Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ за проект "КАНАЛИЗАЦИЯ И ВЪНШЕН КАНАЛИЗАЦИОНЕН 
КОЛЕКТОР НА С. БЕЛЯКОВЕЦ, ОБЩ. ВЕЛИКО ТЪРНОВО - Втори етап

Становище на комисията

Кр. Каракоцев - кога се очаква да има канализация в с. Беляковец, кога се очаква да приключи 
проектът.
Р. Иванов - ако няма кой да отговори на заседанието на комисията, биха могли да отговорят 
на заседанието на общинския съвет.
Кр. Каракоцев - съгласен е.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 1208 / 12.04.2021: Увеличаване броя на щатните бройки в Ремонтна група, обособена 
към ОП "зелени системи", гр. Велико Търново, и отразяване на промените в 
Правилника за организацията и управлението на дейността на ОП "Зелени системи"

Становище на комисията

Е. Чамуркова - ще подкрепи точката. На предходна комисия е отправила въпрос относно 
санитарните възли, за които се грижат 7 човека. Стана ясно, че всъщност се грижат само за 
една стационарна тоалетна. Очевидно Община Велико Търново е богата община, смята, че 
яко това нещо се случва в една частна фирма, тя ще фалира.
К. Широкова - какво налага това увеличаване на бройката за ремонтната група
инж. П. Илиева - обемът на работа непрекъснато нараства, 5 бр. не са достатъчни и не могат
да се справят.
К. Широкова - в какво се състои работата на тази ремонтна група, че не са достатъчни тези 5 
човека. Случвало ли се е да ремонтират обекти, които все още са в гаранция, и трябва 
фирмите сами да си поемат ремонта. Колко са тези обекти, ако има.
инж. Д. Дончев - такива обекти не са ремонтирани. Основните обекти, които се ремонтират, 
са улични тротоарни настилки, дъждоприемни решетки, пешеходни парапети по стъпала, 
счупени пейки в паркове. Към настоящия момент групата работи основно на територията на 
града. Това увеличаване на щатните бройки би могла да извършва дейност в останалите 
населени места. Има много оплаквания от кметовете и км. наместници на населените места, 
които знаят, че има такава група, и искат да се извършат ремонтна дейност и на територията 
на техните населени места.
Ст. Витанов - в контекста на констатациите на г-жа Чамуркова относно броят хора, 
обслужвайки стационарната тоалетна, използват ли се част от тези хора и за други дейности, 
за които не са назначени, не само тази, за която са назначени.
инж. П. Илиева - хората, които обслужват санитарните възли, нямат реално място, стоят 
навън през лятото. През летния сезон дават дежурства от рано сутрин до късно вечер, 
особено когато има мероприятия в Летен театър. През зимния период няма какво друго да
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извършват, освен да се използват в снегопочистването. Така е с всички работници през 
зимата.
В. Дончева - смесват се два момента по темата. Спомня си, когато са отпуснали тези 5 щатни 
бройки при създаване на тази ремонтна група. Тогава е подкрепила, ще подкрепи и сега. 
Много дребни неща в града чакат с години да бъдат поправени. Счита, че това е добра 
инициатива, стига след няколко месеца да отчетат каква е тяхната дейност. Ще подкрепи 
увеличаването, но дано работата на тази група е по-ефективна.
Кр. Каракоцев - ясно е, че тоалетната е само една. Тези 7 човека, които работят там, ако 
наистина вършат и друга работа, е добре. Защо щатните бройки са заложени в правилника, 
при всяко изменение - намаление или увеличение, трябва да се променя и той.
Р. Иванов - това е щатното разписание на ОП. Общинският съвет го определя, затова е 
включено в правилника. Ако някой напусне, ще остане вакантно място, но щатното място ще 
се запази.
Д. Данчева - по отношение броят на хората, заети с тоалетната - в активния летен сезон при 8 
часов работен ден работят Зма души. С удължаване на осветената част от деня се налага да 
работи повече от една смяна. Събота и неделя работи също, когато се налага да работят 
повече от Зма човека. Но тези хора боледуват, вземат отпуски т.н. Не е възможно да работят 
само 3 човека. Още повече ако тези 7 човека не са в тази дейност, където е под дръжката на 
санитарните възли, а са скрити в дейност "Чистота", не може да си представи, ако дойде 
Сметна палата да проверява какъв е численият състав и кой какво извършва, какво би могло 
да се случи на Община Велико Търново. Така че там е мястото на тези 7 бройки.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 -1209 /13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия за 
определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново

Становище на комисията

К. Широкова предлага да подкрепят предложението на ПК по ОНК

Комисията подкрепя предложението на ПК по ОНК:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 -1224 / 16.04.2021: Издаване на Акт за възлагане на Кмета на Община Велико 
Търново за предоставяне на обществената услуга от общ икономически интерес 
Патронажна грижа

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 -1243 / 16.04.2021: Временно намаление на цената за ползване на обект Летен театър

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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10 -1225 / 16.04.2021: Годишен план за развитие на социалните услуги за 2022 г. на 
Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 -1229 /16.04.2021: Отпускане на средства за финансово подпомагане на изследвания 
и процедури, свързани с лечение на безплодие на семейства и лица, живеещи на 
семейни начала, е репродуктивни проблеми на територията на Община Велико 
Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 -1241 / 16.04.2021: Информация за готовността на общинските училища и детски 
градини за прием на деца и ученици за учебната 2021/2022 г. и Отчет за изпълнение на 
Бюджет 2020 г. за общинските учебни институции, прилагащи делегиран бюджет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по икономически въпроси
/ПК по ИВ/

ПРОТОКОЛ

№21
Днес, 22.04.2021 от 16:00 часа, в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Атанас Парушев
• Валерия-Тереза Дончева
• Гюнай Далоолу
• ДеянКуздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Калина Широкова
• Нейко Генчев
• Росен Иванов - Председател
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Присъствали още
Мариян Маринов - Директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
Росица Димитрова - Директор дирекция "СДЗ"
Мариела Цонева - Директор Дирекция "ПП" 
инж. Даниел Дончев - гл. експерт, Отдел "ТИ" 
инж. Паша Илиева - Директор ОП "Зелени системи"
Пламен Славчев - ръководител Ремонтна група

Дневен ред

1 - 1222 / 16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на Общината 
за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на уличната мрежа и на 
сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 480/2502.2021 г. на 
Великотърновски общински съвет

2 - 1223 / 16.04.2021: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.03.2021 г. 
на Община Велико Търново

3 - 1246 / 16.04.2021: Бюджетна прогноза за периода 2022-2024 г. на постъпилите от местни 
приходи и на разходите за местни дейности

4 - 1189 / 23.03.2021: Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ за проект "КАНАЛИЗАЦИЯ И ВЪНШЕН КАНАЛИЗАЦИОНЕН
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КОЛЕКТОР HA C. БЕЛЯКОВЕЦ, ОБЩ. ВЕЛИКО ТЪРНОВО - Втори етап

5 - 1208 / 12.04.2021: Увеличаване броя на щатните бройки в Ремонтна група, обособена към 
ОП "зелени системи", гр. Велико Търново, и отразяване на промените в Правилника за 
организацията и управлението на дейността на ОП "Зелени системи"

6 - 1209 / 13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия за 
определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново

7 - 1224 / 16.04.2021: Издаване на Акт за възлагане на Кмета на Община Велико Търново за 
предоставяне на обществената услуга от общ икономически интерес - Патронажна грижа

8 - 1233 / 16.04.2021: Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани 
със средства от ЕС и държавния бюджет

9 - 1243 / 16.04.2021: Временно намаление на цената за ползване на обект Летен театър

10- 1190/ 24.03.2021: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията 
на Община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на обособената 
територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. В. Търново, и за стопанисване, 
поддържане и експлоатация на същите от ВиК оператора

Становища

1 -1222 /16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на 
Общината за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на 
уличната мрежа и на сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 
480/2502.2021 г. на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Ст. Витанов - за втора поредна година се прави такава трансформация. Не му е ясно защо 
става така, нека да се заложат средства за ремонти, а капиталовите разходи да се използват за 
това, за което са.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

2 - 1223 / 16.04.2021: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към
31.03.2021 г. на Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва: М. Маринов

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2
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3 -1246 / 16.04.2021: Бюджетна прогноза за периода 2022-2024 г. на постъпилите от 
местни приходи и на разходите за местни дейности

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

4 -1189 / 23.03.2021: Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ за проект "КАНАЛИЗАЦИЯ И ВЪНШЕН КАНАЛИЗАЦИОНЕН 
КОЛЕКТОР НА С. БЕЛЯКОВЕЦ, ОБЩ. ВЕЛИКО ТЪРНОВО - Втори етап

Становище на комисията

Кр. Каракоцев - кога се очаква да има канализация в с. Беляковец, кога се очаква да приключи 
проектът.
Р. Иванов - ако няма кой да отговори на заседанието на комисията, биха могли да отговорят 
на заседанието на общинския съвет.
Кр. Каракоцев - съгласен е.

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 -1208 / 12.04.2021: Увеличаване броя на щатните бройки в Ремонтна група, обособена 
към ОП "зелени системи", гр. Велико Търново, и отразяване на промените в 
Правилника за организацията и управлението на дейността на ОП "Зелени системи"

Становище на комисията

Е. Чамуркова - ще подкрепи точката. На предходна комисия е отправила въпрос относно 
санитарните възли, за които се грижат 7 човека. Стана ясно, че всъщност се грижат само за 
една стационарна тоалетна. Очевидно Община Велико Търново е богата община, смята, че 
яко това нещо се случва в една частна фирма, тя ще фалира.
К. Широкова - какво налага това увеличаване на бройката за ремонтната група
инж. П. Илиева - обемът на работа непрекъснато нараства, 5 бр. не са достатъчни и не могат
да се справят.
К. Широкова - в какво се състои работата на тази ремонтна група, че не са достатъчни тези 5 
човека. Случвало ли се е да ремонтират обекти, които все още са в гаранция, и трябва 
фирмите сами да си поемат ремонта. Колко са тези обекти, ако има.
инж. Д. Дончев - такива обекти не са ремонтирани. Основните обекти, които се ремонтират, 
са улични тротоарни настилки, дъждоприемни решетки, пешеходни парапети по стъпала, 
счупени пейки в паркове. Към настоящия момент групата работи основно на територията на 
града. Това увеличаване на щатните бройки би могла да извършва дейност в останалите 
населени места. Има много оплаквания от кметовете и км. наместници на населените места, 
които знаят, че има такава група, и искат да се извършат ремонтна дейност и на територията 
на техните населени места.
Ст. Витанов - в контекста на констатациите на г-жа Чамуркова относно броят хора, 
обслужвайки стационарната тоалетна, използват ли се част от тези хора и за други дейности, 
за които не са назначени, не само тази, за която са назначени.
инж. П. Илиева - хората, които обслужват санитарните възли, нямат реално място, стоят 
навън през лятото. През летния сезон дават дежурства от рано сутрин до късно вечер, 
особено когато има мероприятия в Летен театър. През зимния период няма какво друго да
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извършват, освен да се използват в снешпочистването. Така е с всички работници през 
зимата.
В. Дончева - смесват се два момента по темата. Спомня си, когато са отпуснали тези 5 щатни 
бройки при създаване на тази ремонтна група. Тогава е подкрепила, ще подкрепи и сега. 
Много дребни неща в града чакат с години да бъдат поправени. Счита, че това е добра 
инициатива, стига след няколко месеца да отчетат каква е тяхната дейност. Ще подкрепи 
увеличаването, но дано работата на тази група е по-ефективна.
Кр. Каракоцев - ясно е, че тоалетната е само една. Тези 7 човека, които работят там, ако 
наистина вършат и друга работа, е добре. Защо щатните бройки са заложени в правилника, 
при всяко изменение - намаление или увеличение, трябва да се променя и той.
Р. Иванов - това е щатното разписание на ОП. Общинският съвет го определя, затова е 
включено в правилника. Ако някой напусне, ще остане вакантно място, но щатното място ще 
се запази.
Д. Данчева - по отношение броят на хората, заети с тоалетната - в активния летен сезон при 8 
часов работен ден работят Зма души. С удължаване на осветената част от деня се налага да 
работи повече от една смяна. Събота и неделя работи също, когато се налага да работят 
повече от Зма човека. Но тези хора боледуват, вземат отпуски т.н. Не е възможно да работят 
само 3 човека. Още повече ако тези 7 човека не са в тази дейност, където е поддръжката на 
санитарните възли, а са скрити в дейност "Чистота", не може да си представи, ако дойде 
Сметна палата да проверява какъв е численият състав и кой какво извършва, какво би могло 
да се случи на Община Велико Търново. Така че там е мястото на тези 7 бройки.

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 -1209 / 13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия за 
определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново

Становище на комисията

К. Широкова предлага да подкрепят предложението на ПК по ОНК

Комисията подкрепя предложението на ПК по ОНК:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 1224 /16.04.2021: Издаване на Акт за възлагане на Кмета на Община Велико 
Търново за предоставяне на обществената услуга от общ икономически интерес 
Патронажна грижа

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 1233 / 16.04.2021: Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, 
финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет

Становище на комисията

Ст. Витанов - от коя дата ще започне ремонтът на бул. "България"
М. Цонева - две са условията, които трябва да бъдат изпълнени, за да стартира ремонтът.
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Едното условие е свързано с осигуреното финансиране за реконструкцията на ВиК 
инфраструктурата. Към днешна дата може би до края на месеца ще бъде обявена процедурата 
за избор на изпълнител за строителството. След като бъде приключено, се очаква 
строителството да приключи към края на тази година. След приключване на СМР на ВиК 
инфраструктурата започва и самото строителство по предмета на подписания договор за 
безвъзмездна помощ. В момента решението на кмета за избран изпълнител се обжалва от 
друг участник в процедурата, така че се надяват, докато тече строителството по ВиК 
инфраструктурата, да приключи процедурата по обжалване, за да може да се синхронизира 
строителният процес след това. Надяват се в началото на следващата година най-късно до м. 
април 2022 г. всички строителни дейности по всички обекти да бъдат приключени, за да бъде 
финализиран целия процес по отчитане на договора за безвъзмездна помощ.
Ст. Витанов - дано не се окаже, докато тече обжалването, да стои разкопано и да не може да 
се започне строителството. Такива примери има много. Ако се случи, отговорността ще бъде 
на Общината.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

9 -1243 /16.04.2021: Временно намаление на цената за ползване на обект Летен театър

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 -1190 / 24.03.2021: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на 
територията на Община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на 
обособената територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. В. Търново, и за 
стопанисване, поддържане и експлоатация на същите от ВиК оператора

Становище на комисията />
,//

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:...

5 от 5 23.4.2021 г., 11:43



Firefox

Постоянна комисия по земеделие, гори и 
околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ

№18
Днес, 21.04.2021 от 17:00 часа, в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Евгени Коев
• Йорданка Стефанова - Председател
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Присъствали още
Мариян Маринов - директор Дирекция "БФ"
Зорница Кънчева - Началник Отдел "ОС"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС" 
инж. Даниел Дончев - дирекция "СУТ" 
инж. Паша Илиева - Директор ОП "Зелени системи" 
представител на ОП "Горско стопанство"
Пламен Славчев - ръководител Ремонтна група

Дневен ред

1 - 1222 / 16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на Общината 
за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на уличната мрежа и на 
сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 480/2502.2021 г. на 
Великотърновски общински съвет

2 - 1189 / 23.03.2021: Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ за проект "КАНАЛИЗАЦИЯ И ВЪНШЕН КАНАЛИЗАЦИОНЕН 
КОЛЕКТОР НА С. БЕЛЯКОВЕЦ, ОБЩ. ВЕЛИКО ТЪРНОВО - Втори етап

3 - 1228 / 16.04.2021: Издаване на разрешително за ползване на воден обект - язовир, с. 
Миндя

4-1202/  31.03.2021: Отчет за 2020 г. за изпълнение на Програма за опазване на околната 
среда на територията на Община Велико Търново 2015 - 2020 г. и като неразделна част от нея 
Регионална програма за управление на отпадъците на регион Велико Търново 2014 - 2020 г.

5 - 1208 / 12.04.2021: Увеличаване броя на щатните бройки в Ремонтна група, обособена към
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ОП "зелени системи", гр. Велико Търново, и отразяване на промените в Правилника за 
организацията и управлението на дейността на ОП "Зелени системи"

6 - 1217 / 15.04.2021: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проект за ПУП-ПП за трасе на инженерна инфраструктура, гр. Велико Търново , м. 
"Козлуджа"

7 - 1244 / 16.04.202Т. Одобряване на Проект за ЧИ на ОУП на Община Велико Търново, с. 
Леденик

8 - 1230 / 16.04.2021: Предоставяне на право на ползване върху общинска земя, с. Ялово

9 - 1231 /16.04.2021: Предоставяне на право на ползване върху общинска земя, с. Малки 
чифлик, м. Геновото

10 - 1236 / 16.04.2021: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, гр. Велико 
Търново

11 - 1242 /16.04.2021: Поставяне под закрила на общински вековни гори, чрез определянето 
им със статут "гори във фаза на старост", с. Церова кория и с. Момин сбор

12 - 1209 / 13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия за 
определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново

Становища

1 -1222 /16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на 
Общината за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на 
уличната мрежа и на сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 
480/2502.2021 г. на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Ст. Витанов - поредна година се прави това нещо, защо са тези "гимнастики". Защо не се 
заложат такива, каквито се иска да се прехвърлят сега.
М. Маринов - това е право на кмета на Общината да поиска такава трансформация на целева 
субсидия за капиталови разходи, тъй като голяма част от разходите, към които се насочва 
този ресурс, не са капиталови, а са текущи ремонти. Това е причината Общината да се 
възползва от текст в закона за бюджета за 2021 г., е която се дава възможност да се 
трансформира целева субсидия за капиталови разходи от Бюджета за 2021 г., приет от 
Общинския съвет и съответно и Народното събрание.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

2 - 1189 /  23.03.2021: Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ за проект "КАНАЛИЗАЦИЯ И ВЪНШЕН КАНАЛИЗАЦИОНЕН 
КОЛЕКТОР НА С. БЕЛЯКОВЕЦ, ОБЩ. ВЕЛИКО ТЪРНОВО - Втори етап
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Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 -1228 /16.04.2021: Издаване на разрешително за ползване на воден обект - язовир, с. 
Миндя

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 -1202 / 31.03.2021: Отчет за 2020 г. за изпълнение на Програма за опазване на 
околната среда на територията на Община Велико Търново 2015 - 2020 г. и като 
неразделна част от нея Регионална програма за управление на отпадъците на регион 
Велико Търново 2014 - 2020 г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -5 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

5 -1208 / 12.04.2021: Увеличаване броя на щатните бройки в Ремонтна група, обособена 
към ОП "зелени системи", гр. Велико Търново, и отразяване на промените в 
Правилника за организацията и управлението на дейността на ОП "Зелени системи"

Становище на комисията

Ст. Витанов - какво налага това увеличаване
инж. П. Илиева - налага се увеличаване броят на строителната група. Към момента са 5 
щатни бройки. Предлага се увеличаване с още 3 щатни бройки, поради нарастване обема на 
работата на звеното. За повече въпроси инж. Дончев би могъл да отговори 
Е. Коев - препоръка към Ремонтната група - след като е минала една година от нейното 
създаване, за да имат представа какво е извършила за този период, да приложат такава 
информация за дейността, ако има възможност за предстоящата сесия.
Ст. Витанов - заедно с целия отчет за изпълнение на бюджета за 2020 г. ще се разглежда и 
отчета за дейността на общинските предприятия, от които е част и ОП "Зелени 
системи",съответно и тази Ремонтна група
инж. Д. Дончев - не е изтекла една календарна година от създаването на звеното, но не е 
проблем да се предостави информация какво до момента е извършено, с приложен снимков 
материал какво е било преди и след ремонтната дейност.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 1217 / 15.04.2021: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проект за ПУП-ПП за трасе на инженерна инфраструктура, гр. Велико Търново , м. 
"Козлуджа"
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7 -1244 /16.04.2021: Одобряване на Проект за ЧИ на ОУП на Община Велико Търново, 
с. Леденик

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 1230 /16.04.2021: Предоставяне на право на ползване върху общинска земя, е. Ялово

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 -1231 /16.04.2021: Предоставяне на право на ползване върху общинска земя, е. Малки 
чифлик, м. Геновото

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 -1236 /  16.04.2021: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, гр. 
Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 -1242 / 16.04.2021: Поставяне под закрила на общински вековни гори, чрез 
определянето им със статут "гори във фаза на старост", с. Церова кория и с. Момин 
сбор

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 -1209 / 13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия 
за определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново
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Й. Стефанова - предлага да се предостави на водещата ПК по ОНК да предложат трима 
общински съветници.
Комисията предоставя на ПК по ОНК да предложат трима общински съветници за членове на 
комисията за определяне на носител на Награда "24 май":
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Становище на комисията

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по здравеопазване и 
социални дейности /ПК по ЗСД/

ПРОТОКОЛ

№20
Днес, 20.04.2021 от 16:00 часа, в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Даниела Андреева-Тодорова
• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Николен Стойнов - Председател
• Светослав Дермански
• Юлия Тонкова

Присъствали още
Даниела Данчева - гл. счетоводител в Община Велико Търново 
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"
Росица Димитрова - Директор дирекция "СДЗ"

Дневен ред

1 - 1222 / 16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на Общината 
за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на уличната мрежа и на 
сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 480/2502.2021 г. на 
Великотърновски общински съвет

2 - 1219 /16.04.2021: Промяна на мястото за предоставяне на социална услуга "Асистентска 
подкрепа"

3 - 1224 / 16.04.2021: Издаване на Акт за възлагане на Кмета на Община Велико Търново за 
предоставяне на обществената услуга от общ икономически интерес - Патронажна грижа

4 - 1225 / 16.04.2021: Годишен план за развитие на социалните услуги за 2022 г. на Община 
Велико Търново

5 - 1229 / 16.04.2021: Отпускане на средства за финансово подпомагане на изследвания и 
процедури, свързани с лечение на безплодие на семейства и лица, живеещи на семейни 
начала, с репродуктивни проблеми на територията на Община Велико Търново

6 - 1232 / 16.04.2021: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с.
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Ресен

7 - 1209 / 13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия за 
определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново

Становища

1 -1222 /16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на 
Общината за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на 
уличната мрежа и на сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 
480/2502.2021 г. на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 -1219 /16.04.2021: Промяна на мястото за предоставяне на социална услуга 
"Асистентска подкрепа”

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 -1224 /16.04.2021: Издаване на Акт за възлагане на Кмета на Община Велико 
Търново за предоставяне на обществената услуга от общ икономически интерес 
Патронажна грижа

Становище на комисията

д-р Д. Андреева - услугата "Патронажна грижа+" е описана в две направления. В 
предложения проект за решение не се вижда предложение за гласуване на направление 2, 
което е част от описаната програма.
Р. Димитрова - в проекта за решение липсва направление 2, то е свързано с лични предпазни 
средства, дезинфекатанти, извънреден труд, допълнителен персонал, свързани с 
предотвратяване на ковид и т.н. По направление 2 не се изисква решение от общински съвет, 
съгласно насоките и изискванията на Оперативна програма "Развитие на човешките ресурси". 
Тоест то е акт за възлагане, касае единствено предоставяне на грижите в домашна среда, 
д-р Д. Андреева - въпрос, свързан с общата сума за безвъзмездната финансова помощ - като 
се съберат трите суми (по направления 1 ,2  и СМР за Дом за стари хора "Венета Ботева") се 
получава сума, по-висока от безвъзмездната финансова помощ. Грешка ли е това. 
д-р М. Калейнски - присъединява се към въпроса на д-р Андреева, също е забелязал 
несъответствието в сумите.
Р. Димитрова - д-р Андреева и д-р Калейнски са прави в изчисленията си. Сумата за СМР-та 
трябва да бъде 10 % от сумата по направление 2. Тъй като събраните суми излизат повече от 
безвъзмездната финансова помощ, най-вероятно някои от нещата ще трябва Общината да ги 
съфинансира. От друга гледна точка ще се види как ще се промени това СМР в хода на
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изпълнение. Към този момент може да каже само това. По време на сесията би могла да даде
повече информация защо сумата за СМР е излязла в размер на 106 379,87 лв.
д-р Стойнов - предлага да задължат г-жа Димитрова на сесията да направи допълнителни
разяснения за разпределение на сумите по време на разглеждане на точката
д-р Андреева - няма повече въпроси, имала е два въпроса, на които е получила отговор. Няма
против това предложение, но нека не се използва думата "задължава".
д-р М. Калейнски - сумата наистина е голяма. Има ли дирекцията "СДЗ" капацитета да го
направи това в сегашния му вид, или има необходимост ПК по ЗСД да окаже някаква помощ,
да бъдат на разположение за допълнителна подкрепа.
Р. Димитрова - прави впечатление с колко много дейности е натоварена дирекция "СДЗ", нека 
не звучи като оплакване. По отношение на капацитета се стараят да полагат неимоверни 
усилия да отговарят на нуждите и потребностите на хората, и най-вече да търсят всички 
възможности за допълнително финансиране, което предоставя държавния бюджет и 
европейското финансиране. Всяка помощ е добре дошла. За първи път се включва с 
европейско финансиране подпомагане, предвид ковидната ситуация, с дезинфектанти, лични 
предпазни средства, с допълнителен брой хора. Поема ангажимента да внесат писмено по 
време на сесията разяснения по отношение разпределение на сумите.
д-р М. Калейнски - обръща се към г-жа Димитрова, че може да разчита на подкрепата на ПК 
по ЗСД.
д-р Д. Андреева - възможно ли ще е да не се внася по време на сесията, а да се внесе преди 
това, за да се изпрати на имейлите на съветници.
Р. Димитрова - изразява съгласие

Комисията приема предложението заедно със следното уточнение: в срок до сесията през м. 
април 2021 г. администрацията да внесе в Общинския съвет писмено разяснения по 
разпределение на сумите, за сведение на съветниците:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 1225 / 16.04.2021: Годишен план за развитие на социалните услуги за 2022 г. на 
Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 -1229 /16.04.2021: Отпускане на средства за финансово подпомагане на изследвания и 
процедури, свързани е лечение на безплодие на семейства и лица, живеещи на семейни 
начала, е репродуктивни проблеми на територията на Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва: д-р Н. Стойнов - като председател на Комисията по чл. 6 от Правилника (ин витро) 
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 1232 /16.04.2021: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, е. 
Ресен

Становище на комисията
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Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 -1209 /13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия за 
определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново

Становище на комисията

д-р Н. Стойнов - предлага да се присъединят към становището на ПК по СТДМ

Комисията предоставя на ПК по ОНК да предложат трима общи 
комисията за избор на носител на Награда "24 май":
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

съветници за членове на

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по нормативно-правна 
уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/

ПРОТОКОЛ

№21
Днес, 22.04.2021 от 14:00 часа, в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Николай Илчев
• Росен Иванов
• Сунай Мунков
• Христо Стоев

Отсъствал по уважителни причини

• Гергана Евтимова - Председател 

Присъствали още
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
инж. Паша Илиева - Директор ОП "Зелени системи"
Боряна Тодорова - юрисконсулт към ОП "Зелени системи"
Пламен Славчев - ръководител на звеното към ОП "Зелени системи"

Дневен ред

1 - 1222 / 16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на Общината 
за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на уличната мрежа и на 
сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 480/2502.2021 г. на 
Великотърновски общински съвет

2 - 1208 / 12.04.2021: Увеличаване броя на щатните бройки в Ремонтна група, обособена към 
ОП "зелени системи", гр. Велико Търново, и отразяване на промените в Правилника за 
организацията и управлението на дейността на ОП "Зелени системи"

3 - 1209 / 13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия за 
определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново

Становища

1 - 1222 / 16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи
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Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на 
Общината за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на 
уличната мрежа и на сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 
480/2502.2021 г. на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 1208 / 12.04.2021: Увеличаване броя на щатните бройки в Ремонтна група, обособена 
към ОП "зелени системи", гр. Велико Търново, и отразяване на промените в 
Правилника за организацията и управлението на дейността на ОП "Зелени системи"

Становище на комисията

Е. Чамуркова - действително щатните бройки, които се занимават е ремонтната дейност, са 
малко. Няма коментар относно качеството на ремонтите. Въпрос относно броя на персонала 
по поддръжка на санитарните възли във гр. Велико Търново - 7 души. Къде са тези санитарни 
възли, които тези 7 човека под държат.
инж. П. Илиева - тези 7 човека са за поддръжка на стационарната тоалетна до Летен театър в 
парк "Марно поле". Изглеждат много като бройки, но през летния сезон тоалетната работи на 
режима, има ранна смяна, до 3-4 дежурства се получават. През зимния сезон се използват за 
снегопочистване.
Е. Чамуркова - изказва учудване от необходимостта от 7 човека за една стационарна тоалетна, 
а за Ремонтната група - само 5 човека.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 -1209 /13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия за 
определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново

Становище на комисията

Н. Илчев - всички комисии, проведени до момента, са предоставили на ПК по ОНК да 
предложат трима общински съветници, като ресорна и водеща комисия. Предлага да 
подкрепят предложението, което ще направи ПК по ОНК.
Комисията предоставя на ПК по ОНК да предложи трима общински съветници за членове на 
експертната комисия за избор на носител на Награда "24 май": /
ЗА -6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 '

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по образование, наука и
култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ

№18
Днес, 22.04.2021 от 15:00 часа, в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Атанас Парушев
• Валерия-Тереза Дончева - Председател
• Георги Недев
• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Иван Александров
• Мирослав Трифонов
• Нейко Генчев
• Светослав Дермански

Отсъствал

• Мариян Кенаров 

Присъствали още
Мариян Маринов - Директор Дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
Пенка Игнатова - Директор Дирекция "ОМДС"
Нелина Църова - Директор дирекция "КТМД"
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"

Дневен ред

1 - 1222 / 16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на Общината 
за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на уличната мрежа и на 
сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 480/2502.2021 г. на 
Великотърновски общински съвет

2 - 1241 /16.04.2021: Информация за готовността на общинските училища и детски градини 
за прием на деца и ученици за учебната 2021/2022 г. и Отчет за изпълнение на Бюджет 2020 г. 
за общинските учебни институции, прилагащи делегиран бюджет

3 - 1207 / 12.04.2021: Определяне на двама представители на ПК по ОНК за членове на 
Експертна комисия за награда "Св. Патриарх Евтимий Търновски"
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4 - 1209 / 13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия за 
определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново

5 - 1214 / 15.04.2021: Определяне на двама представители на ПК по ОНК за членове на 
Експертна комисия за Награда "Култура"

6 - 1212 / 13.04.2021: Доклади за осъществени дейности за 2020 г. на народните читалища на 
територията на община Велико Търново

7 - 1243 / 16.04.2021: Временно намаление на цената за ползване на обект Летен театър

8 - 1234 / 16.04.2021: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ДГ "Соня"/

9 - 1235 / 16.04.2021: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ДГ "Иванка Ботева"/

10 - 1238 / 16.04.2021: Поправка на явна фактическа грешка в Решение № 370/29.10.2020 г. на 
Великотърновски общински съвет

Становища

1 - 1222 / 16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на 
Общината за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на 
уличната мрежа и на сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 
480/2502.2021 г. на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 -1241 / 16.04.2021: Информация за готовността на общинските училища и детски 
градини за прием на деца и ученици за учебната 2021/2022 г. и Отчет за изпълнение на 
Бюджет 2020 г. за общинските учебни институции, прилагащи делегиран бюджет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 -1207 /12.04.2021: Определяне на двама представители на ПК по ОНК за членове на 
Експертна комисия за награда "Св. Патриарх Евтимий Търновски"

Становище на комисията

д-р Александров предлага Светослав Дермански 
М. Трифонов предлага Георги Недев.
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Ж. Желев - изказване по отношение на експертните комисии във връзка е наградите - 
миналата година е участвал в една от експертните комисии, като и в двете експертни комисии 
за Награда "Култура" и за Награда "Св. Патриарх Евтимий Търновски"се е разразила бурна 
дискусия трябва ли да се дават такъв тип награди,не трябва ли. В крайна сметка в сферата на 
образованието надделя да се дадат тези награди, а в сферата на културата се взе решение да 
не се дава награда, като внесените номинации да се разгледат заедно е номинациите през тази 
година. Тогава много от неговите колеги са се обединили около мнението, че е нужна 
промяна в Наредбата за символите и наградите, доколкото знае, че работено по промени в 
същата. Надява се и очаква скоро да бъдат вкарани за разглеждане в общинския съвет. Защото 
е ясно, че пандемията няма да свърши, не са работили всички наравно, трудно ще бъде на 
експертните комисии да преценят кой заслужава да получи награда и кой не. 
д-р Александров - наградата в сферата на образованието статутите за отделните награди - 
нямало е проблем е тях, бяха връчени, не подлежаха на коментар за преработка. Другото 
решение за награда "Култура" беше да се разшири диапазона - един по-продължителен 
период да бъде предмет на оценка. В двете сфери на образование и култура се очаква да се 
проведат нормални предложения, администрацията е дала ход да се правят такива.
М. Трифонов - всяка година взема отношение в навечерието на наградите. Уж всяка година се 
стига до консенсус по едно нещо - когато наградите са парични, участниците, които не се 
класират, остават особено разочаровани. Наградата "Велико Търново" и званието "Почетен 
гражданин" нямат паричен еквивалент. Връчвайки тези награди по повод 24 май, смята, че 
трябва да се изключат паричните възнаграждения, а да бъдат под друга форма.
Ж. Желев - точно това е имал предвид, но не в частност за парични награди или не. Като цяло 
смята, че е крайно време да се разгледа наредбата за символите и наградите, тъй като ще 
излязат много други казуси при разглеждането й.
В. Дончева - наистина казусът е много сложен как финансово да измериш постиженията на 
дадена личност или на цял колектив. Склонна е да се съгласи, че не би трябвало наградите да 
имат финансово измерение, а символно. Но това налага преразглеждане на цялата наредба, на 
всички награди. Дори трябва да се помисли по въпроса дали не трябва да се редуцира броя 
им. Но нека в момента комисията се придържа към точката и да определи двамата 
представители за експертната комисия.

Комисията предлага Светослав Дермански и Георги Недев за членове на експертната 
комисия:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 -1209 /13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия за 
определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново

Становище на комисията

М. Трифонов - предлага Валерия Дончева, Жельо Желев и Иван Александров.
д-р И. Александров - участвал е в предходни експертни комисии, предлага да се придържат
към ротационния принцип. Прави си отвод и предлага Мирослав Трифонов.
М. Трифонов - той също има доста голям опит 4ти мандат. Смята, че ще е по-добрият 
вариант да участват колеги, които са 1ви или 2ри мандат, защото това е опит. Прави си отвод, 
д-р И. Александров - предлага Атанас Парушев.

Комисията предлага Валерия Дончева, Жельо Желев и Атанас Парушев за членове на 
експертната комисия за определяне на носител на Награда "24 май":
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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§ -1214 / 15.04.2021: Определяне на двама представители на ПК по ОНК за членове на 
Експертна комисия за Награда "Култура"

Становище на комисията

Ж. Желев предлага Евгени Коев.
М. Трифонов предлага Нейко Генчев.

Комисията предлага Евгени Коев и Нейко Генчев за членове на експертната комисия за избор 
на носител на Награда"Култура":
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 1212 / 13.04.2021: Доклади за осъществени дейности за 2020 г. на народните читалища 
на територията на община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 1243 / 16.04.2021: Временно намаление на цената за ползване на обект Летен театър

Становище на комисията

д-р Александров - изказване в подкрепа на предложението 
Ж. Желев - въпреки, че трябва да се мисли за културата на града и на областта, от 
икономическа гледна точка не смята, че това предложение е най-доброто, което може да се 
направи. Летният сезон ще бъде активен, всички дейци са жадни за изяви. Ще се въздържи 
при гласуването поне в комисията.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

8 -1234 /16.04.2021: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ДГ "Соня"/

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 1235 / 16.04.2021: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ДГ "Иванка Ботева"/

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Становище на комисията
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10 -1238 / 16.04.2021: Поправка на явна фактическа грешка в Решение № 370/29.10.2020 
г. на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението: у
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ:............................  ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по общинска собственост
/ПК по ОС/

ПРОТОКОЛ

№18
Днес, 21.04.2021 от 16:00 часа, в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК. 

Присъствал

• Валентин Точков
• Георги Марков - Председател
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Николай Илчев
• Петко Тюфекчиев
• Сунай Мунков
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Калина Широкова 

Присъствали още
Даниела Данчева - гл. счетоводител на Община Велико Търново 
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС" 
представител на ОП "Горско стопанство"

Дневен ред

1 - 1222 / 16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на Общината 
за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на уличната мрежа и на 
сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 480/2502.2021 г. на 
Великотърновски общински съвет

2 - 1190/ 24.03.2021: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията 
на Община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на обособената 
територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. В. Търново, и за стопанисване,
под държане и експлоатация на същите от ВиК оператора

3 - 1209 / 13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия за 
определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново

4 - 1226 /16.04.2021: Замяна на части от недвижими имоти, гр. Велико Търново

5 - 1227 / 16.04.2021: Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Пушево
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6 - 1230 / 16.04.2021: Предоставяне на право на ползване върху общинска земя, е. Ялово

7 - 1231 / 16.04.2021: Предоставяне на право на ползване върху общинска земя, е. Малки 
чифлик, м. Геновото

8 - 1232 /16.04.2021: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, е. 
Ресен

9 - 1234 /16.04.2021: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ДГ "Соня"/

10 - 1235 / 16.04.2021: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ДГ "Иванка Ботева"/

11 - 1236 /16.04.2021: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, гр. Велико 
Търново

12 - 1237 /16.04.2021: Учредяване на право на строеж, гр. Велико Търново

13 - 1238 / 16.04.2021: Поправка на явна фактическа грешка в Решение № 370/29.10.2020 г. на 
Великотърновски общински съвет

14 - 1240 / 16.04.2021: Провеждане на процедури по предоставяне под наем на спортни 
обекти общинска собственост по реда на ЗФВС

15 - 1242 / 16.04.2021: Поставяне под закрила на общински вековни гори, чрез определянето 
им със статут "гори във фаза на старост", с. Церова кория и с. Момин сбор

Становища

1 -1222 /16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на 
Общината за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на 
уличната мрежа и на сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 
480/2502.2021 г. на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 1190 / 24.03.2021: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на 
територията на Община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на 
обособената територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. В. Търново, и за 
стопанисване, поддържане и експлоатация на същите от ВиК оператора

Комисията приема предложението:

Становище на комисията
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ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

3 -1209 /13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия за 
определяне на носител на Награда "24 май” на Община Велико Търново

Становище на комисията

Г. Марков - предлага ПК по ОНК да предложи трима общински съветници, като водеща 
комисия.
Комисията предоставя на ПК по ОНК да предложи трима общински съветници за членове на 
комисията за определяне на носител на Награда "24 май":
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 1226 /16.04.2021: Замяна на части от недвижими имоти, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 -1227 /16.04.2021: Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, е. 
Пушево

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 -1230 /16.04.2021: Предоставяне на право на ползване върху общинска земя, с. Ялово

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -8 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 -1231 /16.04.2021: Предоставяне на право на ползване върху общинска земя, с. Малки 
чифлик, м. Геновото

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 -1232 /16.04.2021: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. 
Ресен

Становище на комисията
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Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 -1234 /16.04.2021: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ДГ "Соня”/

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 -1235 /16.04.2021: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ДГ "Иванка Ботева"/

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -8 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 -1236 /16.04.2021: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, гр. 
Велико Търново

Становище на комисията

Н. Илчев - има ли в района на кв. Картала други места, подходящи за изграждане на детска 
градина, които могат да бъдат искани от държавата, от частни лица и други.
М. Джартова - към настоящия момент Общината е собственик на един парцел в 
североизточната част на квартала, отреден за жилищно строителство. Инвестиционните 
намерения са той да бъде отреден за паркиране, там да бъдат обособени паркоместа за 
нуждите на живущите. Самото местоположение не е достатъчно подходящо за детска 
градина. Всичко останало е частна собственост от години. Имотът, който е предмет на 
предложението, се намира в един ръкав между гърба на бившето сержантско училище и ул. 
"Ал. Бурмов", като по неизвестни причини е останал извън регулационните граници на 
населеното място като земеделска територия с НТП "пасище". В този район има още няколко 
свободни имота, които са държавна собственост, и които представляват земи от горския 
фонд. По тази причина са насочили внимание точно към този имот, защото южната му 
граница е непосредствено до съществуващата и наскоро възобновена улица "Ст. 
Михайловски". Евентуално ще могат да се обхванат деца, живущи на ул. "Д. Буйнозов" и на 
запад към Беляковско шосе, които да се ползват от нуждите на тази детска градина. За 
целите, които Общината си е поставила, счита този имот за най-подходящ.
Н. Илчев - счита, че местоположението на самия имот не е подходящо за изграждане на 
детска градина. Но ако се обособи в южната част специален имот за изграждане на такава и 
северно от него се обособят няколко други имота за други нужди, ще бъде по-поносимо. Ще 
подкрепи предложението, но с препоръка към администрацията да прецезира и потърси 
друго подходящо място за изграждане на детска градина в района. Благодари на г-жа 
Джартова за разясненията.
П. Тюфекчиев - подкрепя г-н Илчев

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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12 -1237 / 16.04.2021: Учредяване на право на строеж, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 -1238 /16.04.2021: Поправка на явна фактическа грешка в Решение № 370/29.10.2020 
г. на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 -1240 /16.04.2021: Провеждане на процедури по предоставяне под наем на спортни 
обекти общинска собственост по реда на ЗФВС

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 -1242 /16.04.2021: Поставяне под закрила на общински вековни гори, чрез 
определянето им със статут "гори във фаза на старост", с. Церова кория и с. Момин 
сбор

Становище на комисията

Комисията приема предложението: *

ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:....
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Постоянна комисия по проблеми на 
гражданското общество и борба с корупцията

/ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ

№17
Днес, 22.04.2021 от 13:00 часа, в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Даниела Андреева-Тодорова
• Драгомир Йосифов
• Жельо Желев
• Мавроди Калейнски
• Мариян Кенаров
• Николай Илчев - Председател
• Светослав Дермански

Присъствали още
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново

Дневен ред

1 - 1222 / 16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на Общината 
за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на уличната мрежа и на 
сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 480/2502.2021 г. на 
Великотърновски общински съвет

2 - 1209 / 13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия за 
определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново

Становища

1 -1222 /16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на 
Общината за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на 
уличната мрежа и на сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 
480/2502.2021 г. на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията
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Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 -1209 /13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия за 
определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново

Становище на комисията

д-р Д. Андреева - всички проведени до момента комисии са се обединили около решението да 
подкрепят предложението на ПК по ОНК. Предлага го и на тази комисия.
Н. Илчев - солидарира се с такова предложение, 
д-р Калейнски - също подкрепя това предложение.

Комисията предоставя на ПК по ОНК, като ресорна комисия, да предложи трима общински 
съветници за членове на експертната комисия за избор на носител на Награда "24 май":
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 1

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по спорта, туризма, децата
и младежта /ПК по СТДМ/

ПРОТОКОЛ

№18
Днес, 20.04.2021 от 15:00 часа, в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Георги Недев
• Деян Куздов - Председател
• Елена Чамуркова
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Стефан Антонов
• Сунай Мунков
• Тихомир Нанев

Присъствали още
Даниела Данчева - гл. счетоводител в Община Велико Търново 
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"

Дневен ред

1 - 1209 / 13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия за 
определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново

2 - 1222 / 16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на Общината 
за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на уличната мрежа и на 
сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 480/2502.2021 г. на 
Великотърновски общински съвет

3 - 1240 / 16.04.2021: Провеждане на процедури по предоставяне под наем на спортни обекти 
общинска собственост по реда на ЗФВС

Становища

1 - 1209 / 13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия за 
определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново

Становище на комисията
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Г. Недев - предлага да предоставят на ПК по ОНК да предложат трима оощински съветници, 
тъй като са водеща комисия.

Комисията предоставя на ПК по ОНК да предложи трима общински съветници за участие в 
комисията за определяне на носител на Награда "24 май":
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 1222 /16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на 
Общината за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на 
уличната мрежа и на сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 
480/2502.2021 г. на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 -1240 /16.04.2021: Провеждане на процедури по предоставяне под наем на спортни 
обекти общинска собственост по реда на ЗФВС

Становище на комисията п
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по устройство на 
територията, транспорт и паркиране /ПК по

УТТП/

ПРОТОКОЛ

№18
Днес, 21.04.2021 от 14:30 часа, в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК. 

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Драгомир Йосифов
• Йорданка Стефанова
• Петко Тюфекчиев
• Пламен Петров - Председател
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова

Присъствали още
Мариян Маринов - Директор Дирекция "БФ"
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"
Зорница Кънчева - Началник Отдел "ОС"
арх. Лора Бъчварова - гл. експерт, дирекция "СУТ"
инж. Валентина Миткова - Началник Отдел "ТР"
адв. Грета Гавраилова - представляваща "Рей-Би-Ас-Стройекспорт" ЕООД
адв. Николина Митева
Антон Кръстев - кмет е. Леденик

Дневен ред

1 - 1203 / 01.04.2021: Становище от "Рей-Би-Ас-Стройекспорт" ЕООД за прекратяване на 
административно производство

2 - 1222 / 16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на Общината 
за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на уличната мрежа и на 
сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 480/2502.2021 г. на 
Великотърновски общински съвет

1 от 9

3 - 1223/ 16.04.2021: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.03.2021 г. 
на Община Велико Търново
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4 - 1189/ 23.03.2021: Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ за проект "КАНАЛИЗАЦИЯ И ВЪНШЕН КАНАЛИЗАЦИОНЕН 
КОЛЕКТОР НА С. БЕЛЯКОВЕЦ, ОБЩ. ВЕЛИКО ТЪРНОВО - Втори етап

5 - 1202 / 31.03.2021: Отчет за 2020 г. за изпълнение на Програма за опазване на околната 
среда на територията на Община Велико Търново 2015 - 2020 г. и като неразделна част от нея 
Регионална програма за управление на отпадъците на регион Велико Търново 2014 - 2020 г.

6 - 1190/ 24.03.2021: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията 
на Община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на обособената 
територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. В. Търново, и за стопанисване, 
поддържане и експлоатация на същите от ВиК оператора

7 - 1226 / 16.04.2021: Замяна на части от недвижими имоти, гр. Велико Търново

8 - 1227 / 16.04.2021: Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Пушево

9 - 1236 / 16.04.2021: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, гр. Велико 
Търново

10 - 1237 / 16.04.2021: Учредяване на право на строеж, гр. Велико Търново

11 - 1218 /15.04.2021: Предложение до МРРБ за прилагане на §9 от Наредба №7/22.12.2003 г. 
за правила и нормативи за устройство на отделните видове територии и устройствени зони по 
отношение на проект за изменение на ПУП-ПЗ за УПИ XVI - за жилищни нужди и 
обществено обслужване, гр. Велико Търново

12 - 1244 / 16.04.2021: Одобряване на Проект за ЧИ на ОУП на Община Велико Търново, е. 
Леденик

13 - 1217 / 15.04.2021: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проект за ПУП-ПП за трасе на инженерна инфраструктура, гр. Велико Търново , м. 
"Козлуджа"

14 - 1245 / 16.04.2021: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект 
за изменение на ПУП-ПРЗ, гр. Велико Търново

15 - 1247 / 16.04.2021: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проект за ПУП-ПРЗ, гр. Велико Търново

16 - 1209 / 13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия за 
определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново

Становища

1 - 1203 / 01.04.2021: Становище от ”Рей-Би-Ас-Стройекспорт" ЕООД за прекратяване 
на административно производство

Становище на комисията

адв. Гавраилова - нейно мнение е, че Общински съвет няма какво решение да вземе, тъй като 
в случая не е компетентен орган и пред него няма висящо административно производство.
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Кметът е единственият, който компетентен да издаде заповед за прекратяване на 
административното производство. В случая само това се иска, възложителят си оттегля 
заявление за ПУП . Има си член в АПК, който предвижда такова нещо без да е нужна 
обосновка, с искане на възложител по всяко време може да се откаже. Молбата е, тъй като е 
препратено от кмета към общински съвет, същият да излезе с някакво становище. Според нея 
ОБщинският съвет не е компетентен и трябва да се препрати към кмета, за да се вземе 
решение, от месеци се води писмена кореспонденция, без да се взема такова, 
арх. Йосифов - защо е необходимо да се оттегля каквото и да било, защо възложителят не 
процедира нова преписка.
адв. Гавраилова - водят се по указанията на Общината, според която не може да се процедира
нова преписка без да се прекрати старата.
арх. Йосифов - тя отдавна е прекратена по давност.
Д. Йонкова - не е съгласна със становището на възложителя. Компетентният орган е 
Общинския съвет. Отложено е одобряването на окончателния проект с определени мотиви, 
съответно не са изпълнение указанията, но няма такова нещо като прекратяване на преписка 
от самосебе си или по давност. Ако ще се издава акт за прекратяване на адм. производство, 
компетентният орган е общинският съвет. Ако кметът се произнесе със заповед по чл. 56 от 
АПК за прекратяване на производството, ще се счита, че това ще е нищожен акт. Кметът на 
Общината не е компетентния административен орган по тази преписка, 
адв. Гавраилова - има доста практика по въпроса кой издава заповед по чл. 56 от АПК. Не 
желае да казва кой какво да прави в Общината или в Общинския съвет, важното е да се реши 
този въпрос. Ако се смята, че Общински съвет е компетентен да вземе такова решение, няма 
нищо против, но нека се вземе. От 4 месеца се води една кореспонденция между възложител, 
Община и Общински съвет, поради спор кой е компетентен. Единственото им желание е да се 
вземе някакво решение.
Пл. Петров - както вижда адвокати не могат да се разберат помежду си кой е прав. Ако се 
вземе решение за прекратяване на преписката, може ли да има някакви последици за 
Общината от страна на възложителя, ако прояви някакви претенции.
Д. Йонкова - няма как да знае какви действия ще предприеме фирма "Рей-Би-Ас- 
Стройекспорт" впоследствие спрямо Общината или Общинския съвет. Като юрист, заедно с 
екипа, с който са го обсъдили, считат, че компетентен орган при прекратяване на това адм. 
производство по одобряване на частичното изменение на ПУП-а, е Общински съвет. Ако 
общинският съвет прецени, трябва да вземе решение въз основа на подадено от възложителя 
заявление, че прекратява производството, свързано с одобряване на ЧИ на ПУП-ПР и т.н.
Пл. Петров - без значение кой издаде това решение за прекратяване - Общината или 
Общинския съвет, има ли правно основание възложителят да съди Общината за пропуснати 
ползи.
адв. Гавраилова - искането за прекратяване е от възложителя, няма как да търси вреди, ако се 
отговори на заявлението му. Но ако не се вземе решение, тогава има абсолютното право да 
търси отговорност.
Пл. Петров - единственото, което може да направи, е да подложи на гласуване заявлението на 
"Рей-Би-Ас-Стройекспорт" с искане за прекратяване на производството да влезе на 
предстоящата сесия, и комисията да вземе решение да влезе ли на сесия или не. 
адв. Гавраилова - това за нея е достатъчно, а вече общинските съветници ще си преценят 
какво да решават.

Ст. Витанов - очевидно е, че голяма част от колегите не знаят нищо. Това прехвърляне на
топката....Като компетентна комисия заедно със становището на юриста на Общината,
трябва да вземат решение. Сега се бяга. Като се внесе в Общинския съвет, какво от това, 
колегите от комисията по ОНК примерно ще гласуват нещо, по което не са специалисти, не е 
в тяхната материя.
Пл. Петров - крайно време е да се вземе решение по този казус, а единственото решение е да 
се прекрати преписката - дали Общински съвет, дали кметът, важното е да се прекрати.
П. Тюфекчиев - подкрепя казаното и от Ст. Витанов и от Пл. Петров, затова трябва комисията
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да вземе решение. Внасяйки го в зала, защо са комисия тогава, те ще са една пощенска кутия. 
Ст. Витанов - нека като комисия да подкрепят искането за прекратяване на преписката и по 
този начин да влезе в зала.
Пл. Петров - да, тя няма как да влезе в зала, ако комисията не я подкрепи.
Г. Марков - тук не трябва да се решава дали да влезе в зала или не, а да се определи кой е 
компетентен орган за прекратяване. Може би трябва да се изчака становището на Общината. 
Затова ще гласува "въздържал се".
Пл. Петров - мнението на администрацията е, че в компетентността на Общински съвет.
П. Тюфекчиев - има ли становище от гл. архитект.
Пл. Петров - тук въпросът не е до ПУПове, а до юридически казус.
П. Тюфекчиев - има чувството, че всички са неподготвени и се чудят какво решение да 
вземат. Някой явно бяга от отговорност в цялата тази работа.

Комисията не приема предложението да се подкрепи заявлението за прекратяване на 
производството и да се включи в дневния ред на сесията:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -5

Пл. Петров - вече председателството да решава при 5 гл. "за" и 5 гл. "въздържал се".
Ст. Витанов - нека да се прегласува, за да влезе в зала.
В. Спирдонов - няма такива компетенции председателския съвет да решава.
Ст. Витанов - предлага точката да влезе в дневния ред на предстоящата сесия, без становище 
на комисията.
В. Спирдонов - г-н Витанов е прав, има как да влезе ПК по УТТП да предложи точка да влезе 
в дневния ред.

Комисията приема предложението на Ст. Витанов - точката да влезе в дневния ред на 
предстоящата сесия:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

2 -1222 /16.04.2021: Даване съгласие Кмета на Община Велико Търново да направи 
Предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране разходите на 
Общината за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на 
уличната мрежа и на сгради, публична общинска собственост, и отмяна на Решение № 
480/2502.2021 г. на Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

3 -1223 /16.04.2021: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към
31.03.2021 г. на Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва М. Маринов
Ст. Витанов - сега ли са разбрали, че трябва да се ремонтира покрива на училище "П.Р. 
Славейков"
М. Маринов - не е било ясно дали ще се спечели програма "Красива България" в училище 
"П.Р. Славейков". В момента се извършват дейности, свързани с енергийна ефективност на 
училището, редно е да бъде оправен и покривът.
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Ст. Витанов - несъстоятелни обяснения са това
Пл. Петров - не е съгласен с твърдението на г-н Витанов.

Комисията приема предложението:
ЗА -8 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2
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4 -1189 / 23.03.2021: Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ за проект "КАНАЛИЗАЦИЯ И ВЪНШЕН КАНАЛИЗАЦИОНЕН 
КОЛЕКТОР НА С. БЕЛЯКОВЕЦ, ОБЩ. ВЕЛИКО ТЪРНОВО - Втори етап

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -10 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 -1202 / 31.03.2021: Отчет за 2020 г. за изпълнение на Програма за опазване на 
околната среда на територията на Община Велико Търново 2015 - 2020 г. и като 
неразделна част от нея Регионална програма за управление на отпадъците на регион 
Велико Търново 2014 - 2020 г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

6 -1190 / 24.03.2021: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на 
територията на Община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на 
обособената територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. В. Търново, и за 
стопанисване, поддържане и експлоатация на същите от ВиК оператора

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

7 - 1226 / 16.04.2021: Замяна на части от недвижими имоти, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

8 - 1227 /  16.04.2021: Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с.
Пушево

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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9 -1236 / 16.04.2021: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, гр. 
Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 -1237 /  16.04.2021: Учредяване на право на строеж, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 1218 / 15.04.2021: Предложение до МРРБ за прилагане на §9 от Наредба 
№7/22.12.2003 г. за правила и нормативи за устройство на отделните видове територии и 
устройствени зони по отношение на проект за изменение на ПУП-ПЗ за УПИ XVI - за 
жилищни нужди и обществено обслужване, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Докладва арх. Бъчварова
Ст. Витанов - не би подкрепил такова предложение
арх. Др. Йосифов - впечатлен от изказването на арх. Бъчварова, че са изпратили до МРРБ да 
решава нещо за града. Тоест Общинският съвет и Общината са неспособни да решат. Дава 
разяснения на комисията какво означава "кинт". Това са градоустройствени правила. Нека да 
се заложат тези изключения в новия ОУП на града. Ще гласува против така предложената 
точка, занапред също няма да подкрепя "изключителни" предложения, касаещи лични 
интереси или чужди грешки, но винаги би подкрепил "изключителни" предложения, касаещи 
интересите на целия град и всички негови жители. Предлага, ако проектантът желае, на 
следващите заседания на комисии отново да внесе искането си (тоест да не се влиза в 
процедура, че има текущо предложение), то нека ПК по УТТП заедно с гл. архитект на 
Общината да обоснове мотивирано поради какви причини не стига кинт, защо още с 
инвестиционния проект не е спазен ПУП-ът, и приложен ли е по отношение на 
извършващото се строителство. Ако действително се докаже, че това е грешка на ПУП-а, 
тогава да се предложи на МРРБ увеличаване на кинта. Похвално изказване за бързо 
придвижената преписка, дано е занапред успяват така бързо да се грижат за 
административните преписки.
Пл. Петров - смята, че трябва да се гласува предложението, така, както е внесено.

Комисията не приема предложението:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 3; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4

12 -1244 / 16.04.2021: Одобряване на Проект за ЧИ на ОУП на Община Велико Търново, 
с. Леденик
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Становище на комисията

Пл. Петров - има предложение от кмета на с. Леденик да се отложи разглеждането на тази 
точка. Въпрос към администрацията - спазени са всички изисквания 
Зорница Кънчева - историята на това депо започва през 1972 г., когато е отредено за депо за 
строителни и индустриални отпадъци с цел запълване на деретата. Това депо никога не е 
прекратявало дейността си през годините, както твърди г-н Кръстев. През 2016 г. се наложи 
депото да придобие законов вид, за да отговаря на законовите изисквания. Досега Общината 
се боди с всякакви бюрократични спънки. Това, което прави г-н Кръстев, е да забавя 
допълнително урегулирането, узаконяването и възможността за рекултивация на това, което е 
затрупвано през годините. Това отлагане само ще забави всички тези процедури. 
Хидрогеоложките проучвания ще се възложат в момента, в който се одобри промяната на 
този ОУП.
Пл. Петров - първо геоложките проучвания ли трябва да се извършат или първо да се направи 
ПУП-ът.
3. Кънчева - преди да е минала промяната на ОУП няма как да се прави каквото и да било. 
Това, което ще се изгражда, ще бъде площадка за третиране на отпадъците, няма да бъде 
депо. Всички изисквания за промяна на ОУП са изпълнени.
Е. Чамуркова - въпрос към г-жа Кънчева - проучено ли е взаимодействието между водоемите 
в близост до р. Янтра и депонирания материал. Присъствала е на общественото обсъждане, 
никъде не е видяла тези факти.
3. Кънчева - към приложения проект има заснимане на водоема, той не е включен в това 
изменение. Няма как да се извърши рекултивация без да се отчужди ПУП-ът. За да се 
освободи това дере, както желае г-н Кръстев, трябва да се извърши рекултивация.
Е. Чамуркова - доколкото се е запознала с огромната документация, като че ли Общината не 
спазва предеписания на институциите. Предлага да бъде отложена точката, докато Общината 
представи геоложко проучване. Планът на проектанският екип почива на данни от 2018 г., 
които към настоящия момент не са актуални. Да се вземе предвид становището на Басейнова 
дирекция.
3. Кънчева - по отношение на твърдението, че проектът не е актуален - това не е работен 
проект, това е проект за ЧИ на ОУП. След това следва ПУП, след което и работния проект. 
Има становище на Басейнова дирекция от 2021 г. по самия проект. Инвестиционният процес 
има няколко етапа - идейна, работна и т.н.
А. Кръстев - кани цялата комисия на терен, за да види какво е положението в момента. От 
2016 г., откакто е дал отрицателно становище, не е потърсван по никакъв повод. Има негласна 
забрана да ходи на депото.
Пл. Петров - в момента се иска одобряване частичното изменение на ОУП. Г-жа Кънчева 
обясни, че без одобрение на това няма как да се направят последващи дейности.
То в момента е нива, няма как в нивата да се правят мероприятия.
Е. Чамуркова - не е нива, даже и по документи. Нека от администрация да кажат какво е по 
документи.
инж. Миткова - имотите, които ще попаднат в бъдещия ПУП, са няколко. Има земеделски 
имоти, а част от деретата са горски фонд.
Пл. Петров - смята, че тази процедура трябва да тръгне
А. Кръстев - с какви аргументи се казва, че депото в Леденик трябва да е депо. 
Администрацията може да поиска утре кулата под с. Арбанаси да стане депо. Трябва да бъдат 
направени спешни проучвания. Ще подпише с две ръце, но докато не се направят, за какво 
депо се говори. В момента се губи време, ако се окаже, че това депо не е действащо, каква е 
алтернативата.
3. Кънчева - не може да разбере г-н Кръстев - хем има депо, хем няма. Няма такова нещо като 
ОУП за рекултивация. Има ОУП за отреждане на земи, които сега за затрупани, а не като 
земеделски земи. В момента не са стигнали до проекта за изграждане на площадка.
А. Кръстев - Общината преварително го е решила това, въпреки че няма геоложки и 
хидроложки проучвания, и сеизмични.
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3. Кънчева - това се казва инвестиционни намерения.
А. Кръстев - за отчуждаването на имотите е съгласен, подписал се е преди години.
Пл. Петров - една процедура започва от ОУП. В момента това не е депо, води се "горски 
фонд", за да тръгне каквато и да е процедура, трябва да стане терен за техн. инфраструктура. 
А. Кръстев - а като не се води депо, на какво основание има кантар, пазач, събират се такси и 
т.н.
Пл. Петров - частта, където има кантар и пазач, е депо. Но то се е разрастнало и попада в 
чужди имоти, което налага отчуждаване.
арх. Йосифов - Ако не иска г-н Кръстев да се страхува от земетресения, бездствия и 
преливане на реки, задължително трябва да мине това изменение на ОУП, за да може след 
това следващите инстанции да кажат, че не може да остане и трябва да изчезне, или ще 
остане във вида, в който е проектирано. Съботира ли се ОУП, винаги ще се страхува г-н 
Кръстев.
Пл. Петров - съгласен с арх. Йосифов

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

13 -1217 /15.04.2021: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проект за ПУП-ПП за трасе на инженерна инфраструктура, гр. Велико Търново , м. 
"Козлуджа"

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 -1245 /16.04.2021: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на 
проект за изменение на ПУП-ПРЗ, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4

15 -1247 /16.04.2021: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проект за ПУП-ПРЗ, гр. Велико Търново

Становище на комисията

д-р Андреева - възможно ли е от администрацията да дадаг разяснения 
инж. В. Миткова - докладва по предложението.
д-р Андреева - дано да бъдат спазени всички изисквания за застрояване на жилищния обект.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1
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16 -1209 / 13.04.2021: Определяне на трима общински съветници за участие в комисия 
за определяне на носител на Награда "24 май" на Община Велико Търново
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Становище на комисията /

Комисията предоставя на ПК по ОНК да предложи трима общински съветници: 
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 7

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

/
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